

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Sebut Harga adalah dipelawa daripada Penyebutharga-Penyebutharga yang berdaftar dengan **Universiti Pendidikan Sultan Idris (UPSI)** dan **Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)/ Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dibawah Bidang/Sub-Bidang dan Pecahan Sub-Bidang yang ditetapkan dan pendaftarannya masih lagi berkuatkuasa bagi menjalankan kerja/perkhidmatan berikut:

TAJUK PROJEK	KELAYAKAN PENYEBUTHARGA	HARGA DOKUMEN	TARIKH MULA DAN TARIKH SEBUTHARGA DITUTUP
<p>UPSI/SH/61/2021(R)</p> <p>SEBUT HARGA KERJA-KERJA MEMBUKA, MEMBELI, MEMBEKAL DAN MENGGANTIKAN PENGHAWA DINGIN DI PEJABAT PUSAT ANTARABANGSA DAN MOBILITI (IMC), KAMPUS SULTAN ABDUL JALIL SHAH (KSAJS) UNIVERSITI PENDIDIKAN SULTAN IDRIS, TANJONG MALIM, PERAK</p>	<p>UPSI & CIDB</p> <p>GRED G1</p> <p>KATEGORI MEKANIKAL</p> <p>PENGGHUSUSAN M01</p> <p>NEGERI PERAK</p>	<p>RM 20.00</p>	<p>7 DISEMBER 2021 (SELASA)</p> <p>Hingga</p> <p>23 DISEMBER 2021 (KHAMIS)</p> <p>(12.00 tengahari)</p>

Dokumen sebutharga hendaklah dibayar melalui epayment.upsi.edu.my/shop/tender dan transaksi terakhir adalah pada **17 DISEMBER 2021 (Untuk tujuan kurier)**

Dokumen tawaran sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta ditulis di sudut atas kiri nama dan no. sebut harga seperti di atas dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di pejabat **Jabatan Bendahari 2, Aras Bawah, Bangunan Canselori, Universiti Pendidikan Sultan Idris, 35900 Tanjung Malim, Perak** pada atau sebelum hari sebutharga tersebut ditutup jam **12.00 tengahari**. Universiti Pendidikan Sultan Idris tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran.

“Jika tender/sebut harga dihantar dengan menggunakan perkhidmatan pos berdaftar/ kurier, Petender hendaklah memastikan dokumen tersebut selamat tiba pada alamat yang telah ditetapkan sebelum atau pada Tarikh Tutup tender/sebut harga selewat-lewatnya pada pukul 12.00 tengah hari. Sebarang kelewatan yang timbul dalam urusan tersebut tidak akan dilayan”.

Bagi sebarang pertanyaan dan keterangan lanjut berkenaan sebutharga tersebut, sila hubungi dengan pegawai berikut bermula jam 8.00 pagi sehingga 5.00 petang hari bekerja sahaja:

1. Pn. Nurul Izuna 013-4299615, 05-4506552 email perolehan@bendahari.upsi.edu.my (pendaftaran Vendor dan pembelian sebut harga)
2. Sr Norazilan 012-3875655, email norazilan@jpphb.upsi.edu.my (dokumen sebut harga)
3. Ts. Mohd Hashim bin Ab. Rahman : 018-2088286 (TEKNIKAL)